
Kom til oplæg og dialog om genplantning
den 6. maj kl. 19 i beboerhuset

           Dagsorden til mødet:
• 1. Oplæg med lysbilleder og forslag til beplantning. Herefter snak om 

genplantnings.
• 2. Drøftelse af træpolitik og træregnskab i Hyldespjældet: hvad vil vi med vores 

træer, hvorfor er træerne så vigtige for miljø og fællesskab, og hvordan passer vi 
bedst muligt på træerne? Vores tanker om disse vigtige spørgsmål kan du allerede 
nu finde på Hylde-net, og de vil også blive uddelt på tryk ved selve mødet.

• 3. Plantning af træer nær boliger, radonrør og drænrør: Hvad skal man passe på, 
for at undgå skader på bygninger og rørføringer?

• 4. Økonomi: Vi har fået bevilget et rådighedsbeløb, men desværre er priserne 
steget meget, siden beløbet blev afsat i 2022. Behovet for indkøb af nye træer er 
også steget, som følge af mange skader på vores træer i forbindelse med 
byggesagen. Vi kan derfor ikke love, at beløbet stadig dækker alle ønsker om 
nyanskaffelser af træer, buske og planter. Men vi vil naturligvis gøre vores bedste 
for, at pengene rækker så langt som overhovedet muligt. 

Forslag og ideer fra jer, som kommer frem ved vores møde, kan forelægges det 
besluttende beboermøde, som afholdes mandag den 27. maj. Vores udkast til 
træpolitik og træregnskab skal også vedtages på dette besluttende beboermøde. 
Vi glæder os til at se jer - og vi byder på kaffe, te og småkager. 

Vi håber, at vi får nogen gode snakke og nogen ideer, som vi kan arbejde videre 
med. Vi skal jo have gjort Hyldespjældet grønt og flot igen!
                          

Mange hilsner fra Udearealudvalget

Kom og hør vores oplæg om genplantning og vær med til at drøfte, hvordan 
Hyldespjældet igen bliver et grønt og dejligt boligområde, så snart 
renoveringen er overstået!
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